

# ***F-teknologsektionen***

## ***Protokoll fört vid Styretmöte 2006-09-29***

*Tid: Fredag 2006-09-29*

*Plats: Styretrummet*

### **Närvarande**

Ordförande:	Karin Josefsson
Vice ordförande:	Henrik Hansson
Kassör:	Erik Holmgren
Sekreterare:	Isabelle Stockman
Ledamot:	Christofer Hellman
F6-ordförande:	Pontus Ekh
DP-överste:	Erik Zakrisson
NollK-ordförande:	Per Löfqvist
SNF-ordförande:	Jonas Alm
Farmordförande:	Emelie Bylund
Focumateriordf:	Mattias Tjus

### **§1. Mötets öppnande**

### **§2. Nästa möte**

Extramöte på måndag i styretrummet kl.17:00.

### **§3. Talman**

Ante ställer upp som talman. Henhan fixar så att Ante får de papper som behövs inför mötet.

### **§4. Kalender**

Karin har gjort en kalender och börjat skriva in viktiga datum. Kommer förslag på att ha en Whiteboard, liknande den som finns på V, där viktiga händelser som rör studenter på F kan skrivas upp. DP kollar om man kan fixa plexiglas och någon form av låsanordning så att inte tavlan missbrukas. Karin hör med huset om det är okej att vi sätter upp en sådan tavla.

**§5. Bandartjobang**

Bandartjobang kommer att äga rum fredag läsvecka 5 läsperiod 2. Chris och Pontus bestämmer över arret och delegerar ut arbetsuppgifter. Henhan mailar ut till alla nuvarande sektionaktiva.

**§6. Hemsidan**

Chris vill ha förslag på vad vi vill ha länkar till på ftek-sidan. Några förslag som kommer upp är: kåren, webmail, kalender, vad som händer på forumet.

**§7. IT-ansvarig**

Beslut på att Chris är ansvarig för Styrets hemsida och det som står där. Vill man ändra något får man maila honom.

**§8. Logga**

Emelie kollar men Vattenfall om de vill ha in logga på ftek-sidan.

**§9. Inval**

Henhan, Pontus och Ärik bildar en grupp vars uppgift är att reda ut om/hur man ska flytta invalen av de föreningar/funktionärer som väljs in lp 4. De ska ha en skriftlig rapport färdig till styretmötet läsvecka 3 lp 2.

**§10. Drickmuggar**

Studenter på F har kommit med frågan om varför det inte införs drickmuggar på toa-letterna. Ryktet säger att de tagits bort då de användes som kapsglas och ljuslyktor. Styret tycker att det är dåligt för miljön och bara blir till problem.

**§11. Mötets avslutande**

Karin Josefsson  
Ordförande

Isabelle Stockman  
Sekreterare